

Sunday Service 主日崇拜  
Sunbridge Road Mission  
Gaynor Street, Bradford, BD1 2LF

Church House 教會屋  
8 Ashgrove, Great Horton Road  
Bradford, BD7 1BN



Bradford Chinese  
Christian Church  
百福華人基督教會

Church Pastor 教會牧師	Rev Irene Chan 陳月明牧師	Pastoral Worker 教牧同工	Mr Andrew Moss
Tel 電話	07930 241 998	Tel 電話	07824 510 318

Duty Rota	08/07/2012	15/07/2012	22/07/2012
<b>01:30 pm 主日崇拜</b>			
主席 敬拜 歡迎 司事	<b>Mandarin Sunday</b>	<b>Mon/Thur Group</b>	Kevin Zhang Kevin Z / Derek Grace Law / Jody

主席敬拜翻譯	Karen	Esther	Ken
投影員	Mandarin Sunday	Grace Law	Ivy
講員	Rev Irene Chan	Rev Irene Chan	Andrew Moss
講員翻譯	TBC	TBC	TBC
聖餐司事	-	Mr Li / Johnny	-

司琴	Bee	Grace	Bee
結他	Derek	-	Derek

02:10 pm 主日學			
幼兒班	Ah Zhi / Esther	Margot / Nan Ai	Alice/Grace Zhang
兒童班	Margot	Christina	Ivy
青少年班	Fun / Andrew	Communion	Stella / Elizabeth

03:00 pm 茶點			
主持	Kevin C / Fung	Kevin Z / Ken	Kenneth/Fung
茶點預備	Victor & Christina's group	Mr & Mrs Lee's group	Gordon & Yuen Tai's group

**03:45 pm 國語聖經班**

**04:00 pm 祈禱會**

Sunday Service 主日崇拜  
Sunbridge Road Mission  
Gaynor Street, Bradford, BD1 2LF

Church House 教會屋  
8 Ashgrove, Great Horton Road  
Bradford, BD7 1BN



Bradford Chinese  
Christian Church  
百福華人基督教會

Church Pastor 教會牧師	Rev Irene Chan 陳月明牧師	Pastoral Worker 教牧同工	Mr Andrew Moss
Tel 電話	07930 241 998	Tel 電話	07824 510 318

Duty Rota	08/07/2012	15/07/2012	22/07/2012
<b>01:30 pm Sunday Service</b>			
Chairing Worship Welcoming Steward	<b>Mandarin Sunday</b>	<b>Mon/Thur Group</b>	Kevin Zhang Kevin Z / Derek Grace Law / Jody

CW Interpreter	Karen	Esther	Ken
Projectionist	Mandarin Sunday	Grace Law	Ivy
Speaker	Rev Irene Chan	Rev Irene Chan	Andrew Moss
S. Interpreter	TBC	TBC	TBC
Communion	-	Mr Li / Johnny	-

Pianist	Bee	Grace	Bee
Guitarist	Derek	-	Derek

02:10 pm Sunday School			
Creche	Ah Zhi / Esther	Margot / Nan Ai	Alice/Grace Zhang
Children	Margot	Christina	Ivy
Youth	Fun / Andrew	Communion	Stella / Elizabeth

03:00 pm Tea Fellowship			
Chair	Kevin C / Fung	Kevin Z / Ken	Kenneth/Fung
Preparation	Victor & Christina's group	Mr & Mrs Lee's group	Gordon & Yuen Tai's group

**03:45 pm Mandarin Bible Study**

**04:00 pm Prayer Meeting**

## 感恩與禱告

- 1 请为Kevin,Grace,Adrian和Oliver祈祷让他们家庭安定下来。也请继续为Kevin父亲在家的生活和康复过程祷告。
- 2 请为Christal商店出售的事情，让交易中所遇到的问题能尽快得到解决。
- 3 请继续为薛斌，丽珠和Abigail祈祷，因为他们快将在收到判决。请继续为他们祈祷，愿神的旨意彰显。
- 4 请为那些将会在夏季度假或旅游的弟兄姐妹的安全旅程祈祷。也请为在今年夏天毕业的学生祷告，求神给他们的带领。
- 5 请继续为我们教会的财政祷告，求主在我们的侍奉和牧职中来彰显他的计划和旨意。
- 6 请为英国政府和政治家祷告，让他们有智慧地带领这个国家，和坚持公议和公平的律法。

## 報告

- 1 上周主日崇拜出席人数: 45  
上周奉献总额: £190
- 2 Cindy 和Jack的婚礼将在2012年7月17日星期二下午1时在Sunbridge Road Mission 举行。如果你要来的婚礼或婚宴的话，请把你通知Cindy让她知道。
- 3 教会屋的装修仍然需要大家帮忙，请联络Barry或Andrew。

## Thanksgiving and Prayers

- 1 Pray for Kevin & Grace and Adrian & Oliver as they settle down as a family. Continue to pray for the rehabilitation of Kevin's father and the future adjustment to life at home.
- 2 Pray for the sale of Christal's shop that the problems encountered in the transaction process can be resolved as soon as possible.
- 3 Continue to pray for Xue Bin & Li Zhu & Abigail as they wait for the verdict of their hearing which will be announced very soon. May God's will prevail.
- 4 Pray for the safe travel for those on holiday during the summer. Pray also for God's guidance upon the graduates regarding their future.
- 5 Continue to pray for the provision of finance for the work of our church. May God show us His plan and direct us to fulfil His missions.
- 6 Pray for wisdom upon the government and the politicians in UK to govern this country well and uphold justice & fairness.

## Announcements

- 1 Last Sunday Service Attendance: 45  
Last Week's Total Offering: £190
- 2 The wedding of Cindy and Jack will take place at 1pm on Tuesday 17 July 2012 at Sunbridge Road Mission. Please give your names to Cindy and indicate if you are coming to the wedding
- 3 Help is still required to decorate the Church House. Please contact Barry or Andrew.